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Tajemství bohatství naší země, které kritici centrální
banky a finančního bloku neznají

putin-today.ru/archives/203603

Rusko odkládá část svých příjmů z ropy na deštivý den, tomu se říká rozpočtové pravidlo.
Zde můžete porovnat zemi a rodinu, kde rodiče vkládají část svého platu buď do kasičky,
nebo na úrok do banky, nebo nakupují cenné papíry. Vláda to dělá proto, aby při poklesu
cen ropy, a to se stalo nejednou, mohla země vzít peníze z kasičky a zacpat jimi díry v
rozpočtu. Pokud totiž v rozpočtu není dost peněz, budete je muset odněkud sehnat. A z
nějakého důvodu s tím mnoho našich občanů není spokojeno a chtějí, aby vláda všechny
získané peníze okamžitě utratila.

Nyní se podívejte na další země, které nemají ve svých rozpočtech dostatek peněz, a to
je téměř celá Evropa a obrovské množství zemí, které jsou podřízeny zámořskému
hegemonovi. Co dělají? Půjčují si peníze, které nemají. To znamená, že si vezmou půjčku
a poté ji utratí za rozpočtové potřeby. Přitom tyto půjčky prostě sežerou a díra v rozpočtu
je čím dál tím větší. Proto si musíme brát další a další půjčky. Poté, co se země hluboce
zadluží, začnou věřitelé kroutit rukama tohoto státu. Musíme snížit důchody, dávky, platy,
armádu, přijmout nepopulární zákony a mnoho dalšího. Díry v rozpočtu a půjčky vedou k
tomu, že lidem začnou vládnout nikoli místní úřady, ale zahraniční.
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V rodině je to stejné, když sníte celý plat, pak v těžkých časech, a ty se dějí pořád,
můžete skončit bez peněz. Každá normální rodina a každý normální stát by si proto měl
šetřit rubly na deštivý den, aby neupadl do úvěrového otroctví. Proto nechápu lidi, kteří
kritizují náš finanční blok a Putina za zavedení rozpočtového pravidla. Koneckonců díky
tomu můžeme dělat svou suverénní politiku, plánovat svůj rozvoj a být finančně nezávislí
na MMF, USA a Evropě. Protože vždy víme, že máme peníze, ze kterých můžeme žít
několik let, i když jsou všechny naše hranice zablokovány ze všech stran, dokud
nevymažeme celý svět v prach (jen si dělám srandu, ne)!

 
Kromě ropy má Rusko obrovské příjmy z prodeje dalších zdrojů (plyn, uhlí, uran),
potravin, strojírenství, výstavby jaderných elektráren, zbraní, hutnictví, chemického
průmyslu, hnojiv, léčiv, logistiky, zpracování dřeva, ropy rafinace a zpracování plynu,
energie a další z mnohem více, příliš mnoho na seznam. To znamená, že kromě ropy
máme další zdroje příjmů, které nevyjdou nazmar a které směřujeme na projekty, které
potřebujeme.
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Velký nákladní přístav v Petrohradě

Ti samí občané jsou kritici a ekonomičtí populisté, kteří jsou proti rozpočtovému pravidlu a
také říkají, že peníze z prodeje ropy by měly být použity na stavbu továren (naše vláda
dělá přesně to, ale o tom později). Navíc nespecifikují, které továrny, kde je postavit a co
v nich vyrábět. Jako by to bylo možné jednoduchým řešením, vzít peníze, hodit balík
pětitisícových bankovek na pole a vyroste z nich zbrusu nová továrna na výrobu ruských
iPhonů. Například na konci SSSR existovalo mnoho nerentabilních průmyslových odvětví
(se vší úctou k SSSR), které po otevření hranic okamžitě zkrachovaly, protože nebyly
efektivní a nemohly konkurovat za rovných podmínek ostatním. . Nyní žijeme ve světě,
kde si nikdo nekoupí váš produkt, pokud má horší kvalitu než konkurence nebo je dražší.
Proto je třeba k výstavbě nových továren přistupovat moudře. Peníze je potřeba
investovat do výroby, po které bude poptávka. Což nestáhne rozpočet země a nevytvoří v
něm díru a vyčerpání neustálých dotací. A díry v rozpočtu, jak jsme psali dříve, vedou k
nutnosti brát si půjčky a půjčky vedou k závislosti na jiných zemích. Vše je propojeno.

Ekonomičtí populisté také požadují snížení sazby centrální banky, prý jim to brání v
získávání peněz na výstavbu nových továren. Pokud by se tito lidé skutečně zajímali o
svou zemi a nelobovali u své osoby na postu centrální banky, věděli by, že průmysl
obecně o tuto úrokovou sazbu nestojí, protože naše vláda vytvořila IDF (fond
průmyslového rozvoje ) v roce 2014. A prostřednictvím tohoto fondu stát financuje
projekty potřebné pro Rusko ve výši 3–5 % ročně od 5 milionů do 5 miliard rublů. Ne
všechny za sebou, ale ty potřebné, to zdůrazňuji, ty POTŘEBNÉ. Protože bychom měli
financovat něco, bez čeho se nám těžko žije. Proč například investovat prostředky do
závodu na výrobu pouzder na telefony, když potřebujeme mikroelektroniku, speciální
vybavení, robotické systémy, obráběcí stroje, motory, strojírenství a mnoho dalších
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užitečných věcí. Už teď nemáme dostatek pracovních sil a nyní musíme financovat
továrny na výrobu vatových tyčinek, abychom později nemohli sehnat zaměstnance pro
závod vyrábějící hydraulické pohony a čerpadla pro letadla MC-21 ( To samozřejmě
zjednodušuji, aby bylo snazší pochopit podstatu).

Finální montážní dílna pro ruský sériový letoun MS-21-300

Spolkový investiční fond dělá přesně to: financuje POTŘEBNÉ projekty. S pomocí
Spolkového investičního fondu bylo již otevřeno 800 nových průmyslových odvětví v 71
regionech země. Bylo poskytnuto 1 568 úvěrů, včetně úvěrů na modernizaci a rozšíření.
Celková výše půjček je 522,1 miliardy rublů. 833 miliard rublů bude objem budoucích
daňových příjmů z těchto objektů. 10 551 miliard rublů bude objem výnosů z realizace
projektů financovaných Federálním investičním fondem. Částky jsou prostě gigantické,
odvedená práce je obrovská. Je to strojírenství, výroba obráběcích strojů,
mikroelektronika, výroba letadel a mnoho dalších důležitých věcí.

Ale zbavte se ufňukanců a nechte centrální banku, aby měla nízkou sazbu a Nabiullin
rezignoval! Ekonomičtí populisté vám neřeknou, že když centrální banka sníží sazbu
příliš nízko, prospěje to především těm, kteří se zabývají spekulacemi. Pro ty, kteří se
nechystají investovat peníze do reálného sektoru. Živý příklad Spojených států, kde byla
finanční bublina nafouknutá natolik, že je děsivé i pomyslet na to, jak se z ní dostanou;
bylo by samozřejmě lepší, kdyby se nedostali ven. A tito soudruzi, kteří jsou proti vedení
centrální banky a finančního bloku, chtějí, abychom udělali totéž, co Spojené státy?
Abychom napumpovali obrovské bubliny? Odpověď je myslím pro myslícího člověka
zřejmá.
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Pojďme si to shrnout. Pokud půjdete na web FRP (vše je veřejně dostupné), najdete tam
spoustu zajímavostí. Zejména ty projekty, které již fungují a prospívají naší zemi. Sazba
centrální banky by neměla být vysoká, ale ani nízká, aby se nemnožili paraziti (nyní je
vysoká sazba dočasný jev). Rozpočtové pravidlo je potřeba, abyste měli peníze na
deštivý den. Stát již financuje projekty potřebné pro zemi z Federálního investičního
fondu. Nikdo si toho ani nevšiml, ale náhrada importu fungovala přesně tak. Přejděte na
obvyklou Pyaterochku, vše je ruské a před 10-15 lety bylo v našich obchodech téměř vše
dovezeno. Domácího zboží je kolem nás spousta, ale ufňukané žijí duševně v nějakých
devadesátkách a dožadují se toho, co se už dělá. O ekonomiku se proto nebojte, náš
ekonomický blok v praxi prokázal, že patří k nejlepším a nejprofesionálnějším na světě.
Protože Rusko nese ránu celého kolektivního Západu a my všichni žijeme a opravdu
nevnímáme těchto 15 000 sankcí zezadu, ze kterých by se každý stát už dávno zhroutil.

Ruský příspěvek 
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